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Ερώτηση στη Βουλή για το μέλλον των «ορφανών»
περιφερειακών αεροδρομίων
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Πέντε βουλευτές της Νέας Δημοκρατίας, ο Κοινοβουλευτικός Εκπρόσωπος του
κόμματος και βουλευτής Κυκλάδων Γιάννης Βρούτσης, ο βουλευτής Δωδεκανήσου
Μάνος Κόνσολας, η Τομεάρχης Ανάπτυξης & Ανταγωνισμού και βουλευτής Β’ Αθηνών
Άννα-Μισέλ Ασημακοπούλου, ο βουλευτής Χίου Νότης Μηταράκης και ο Τομεάρχης
Υποδομών, Μεταφορών & Δικτύων Κώστας Καραμανλής κατέθεσαν ερώτηση
αναφορικά με την αξιοποίηση και τον εκσυγχρονισμό των 23 μικρών 
περιφερειακών αεροδρομίων, που δεν εντάχθηκαν στη σύμβαση 
παραχώρησης με τη Fraport.
Image not found or type unknown

Στο κείμενο της ερώτησής τους, οι 5 βουλευτές σημειώνουν ότι με την υπαγωγή των
αεροδρομίων αυτών στο νέο Υπερταμείο έχουν δημιουργηθεί έντονες ανησυχίες,
αναφορικά με την τύχη τους –ιδίως αυτών των μικρών νησιών τα οποία έχουν ήδη
υποστεί μείωση δρομολογίων– δεδομένου ότι το τοπίο αξιοποίησης και 
αναβάθμισής τους είναι εξαιρετικά ομιχλώδες.

Οι βουλευτές καλούν -μεταξύ άλλων- τον υπουργό Υποδομών, Μεταφορών και
Δικτύων να δώσει συγκεκριμένες απαντήσεις για το αν σκοπεύει να εντάξει προς 
χρηματοδότηση τα 23 περιφερειακά αεροδρόμια -ή μέρος αυτών- στο πακέτο 
Juncker, καθώς και αν έχει προβλεφθεί –και για ποια αεροδρόμια– η χρηματοδότηση
έργων υποδομής και αναβάθμισης από το ΠΔΕ ή το ΕΣΠΑ 2014-2020.


